
       
3200 Gyöngyös, Vármegyeház tér 1. 
 

Tárgy: jegyzőkönyv elnökségi ülésről 

 

Jelen vannak: lásd jelenléti ív 

 

Az elnök megnyitja az ülést, megállapítja, hogy az elnökségből 1 fő, ill. a Felügyelő Bizottság 

elnöke és 1 bizottsági tag hiányzik, határozat képesek vagyunk. Az elnök ismerteti a 

meghívóban közölt napirendi pontokat, az elnökség megszavazza a napirendet. 

 

Napirend:  
 
 Állandó napirendek 

–Beszámoló a határozatok végrehajtásáról. (Előadók a határozatokban megjelölt 
felelősök.) 
–Az egyesület pénzügyi helyzetének változása az előző elnökségi ülés óta. (Előadó: 
Juhász Antalné gazdasági felelős.) 
–Indokolt esetben a felügyelő bizottság elnökének tájékoztatója. 
–A taglétszám alakulása (Előadó: Előházi Irén) 
–A honlap működtetés (Előadó: Merva Eszter) 

 2023. évi Évnyitó rendezvény értékelése 
 Mátrahegy teljesítmény túra szervezési feladatainak megbeszélése 
 Szabályzatok véleményezése 
 2023. évi kitüntetési javaslatok 
 Egyebek 
 
 Állandó napirendek 

A napirendi pontok előtt Előházi Irén tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a januári 

elnökségi után e-mailben kérte az elnökségi tagok hozzájárulását Verebélyi László 

kitüntetésre való előterjesztésére. Valamennyi elnökségi támogatását adta Verebélyi 

László kitüntetésre való előterjesztésére. 

1/02/2023 Határozat: Verebélyi László kitüntetésre való előterjesztése 

Felelős: Előházi Irén 

Végrehajtás: azonnal 

 

–Beszámoló a határozatok végrehajtásáról. (Előadók a határozatokban megjelölt 

felelősök.) 

Az előző elnökségi ülésen nem született olyan döntés, melynek határozat vonzata lett 
volna 
 
–Az egyesület pénzügyi helyzetének változása az előző elnökségi ülés óta. (Előadó: 
Juhász Antalné gazdasági felelős.) 
Juhász Antalné gazdasági felelős tájékoztatta az elnökséget az Egyesület pénzügyi 
helyzetéről: 
 

Bank:   771. 950 Ft 
Pénztár: 115. 410 Ft 
Lekötött betét: 5. 527. 894 Ft 



 
Ismerteti továbbá, hogy elkészítette 2022. évi pénzügyi összesítést, ill. a 2023. évi 
tervezet. Úgy gondolja, és javasolja is, hogy a 2023. évi Pénzügyi tervet a Mátrahegy 
teljesítménytúra után véglegesítse az elnökség. 
 
–Indokolt esetben a Felügyelő Bizottság elnökének tájékoztatója. 
A felügyelő bizottság elnöke személyes okok miatt nem tudott részt venni az 
értekezleten, de elküldte az érintetteknek a FB 2022. évi munkájáról a 
jegyzőkönyveket. 
 
–A taglétszám alakulása (Előadó: Előházi Irén) 
Január hónapban 5 fő lépett be az egyesületbe: 

 Torba Lászlóné 
 Szegedi Józsefné 
 Horváth Máté 
 Boári Heléna 
 Juhász László 

 
–A honlap működtetés (Előadó: Merva Eszter) 

Marosi Márkkal jelenleg áll a honlap felújítás – tájékoztatta az elnökséget Merva 

Eszter.  Igyekszik, amit tud az informatikából Önállóan megcsinálni. Továbbá 

elmondta, hogy megkapta az Egyesület Facebook oldalához a hozzáférést. Tanulja a 

Facebook használatát. 

 
 2023. évi Évnyitó rendezvény értékelése 

 Elnök úr elmondta, hogy szerinte nagyon jól sikerült a rendezvény és anyagilag is jól 

jöttünk ki belőle. Az évnyitón 64 fő vett részt. A rendezvény költsége: 128.000 Ft volt. 

     (2022. évben 47 fő volt jelen, költsége 116.000 Ft volt) 

 
  Mátrahegy teljesítmény túra szervezési feladatainak megbeszélése 

 Kijelölésre került a szervezéssel kapcsolatosan az egyes feladatok felelőseinek 

megnevezése: 

 Sárközi Illés: 

 már megkérte az engedélyt a teljesítménytúra szervezéséhez 

 véglegesíti a polgármesterrel a rajt – cél helyszínt 

 megbeszéli a Tető étterem vezetőjével a Kékesi ellenőrzőpont helyszínét, 

kéri a teafőzéshez szükséges eszközöket 

 a vállalt szakaszon vezeti a bejárást 

 megszervezi a helyszín berendezkedését  

 Szőke György: 

 rögzíti a jelenlévőket 

 elkészíti az igazoló füzetet 

 megszervezi az egyesület irodájában a füzetek előkészítését a 

teljesítménytúrúhoz 

 a vállalt szakaszon vezeti a bejárást 

 a helyszínen koordinálja a teljesítménytúrát 

 Kitűzőkészítés a szintidőn belüli teljesítőknek, többszörös teljesítőknek a 

helyszínen történik  

 oklevelet a helyszínen nem adunk, letölthető lesz  

  

 



 Előházi Irén: 

 Eszternek elküldeni a felhívás szöveget a tagoknak, ill. a bejárás szakasz 

felelőseinek nevét, elérhetőségét 

 szervezi az ellenőrzőpontokra, sepréshez a személyzetet 

 tájékoztatja a pontőröket, seprőket a feladataikról 

 a vállalt szakaszon vezeti a bejárást 

 Maka Judit: 

 szervezi a konyhai feladatokhoz a személyzetet 

 a létszám függvényében megvásárolja a konyhára, ellenőrzőpontokra 

szükséges dolgokat 

 Juhász Antalné: 

 hiányzó, rossz állapotban lévő bélyegzőket pótolja, gondoskodik a 
bélyegzők használható állapotáról 

 a helyszínen átadja a pontőröknek a csomagokat, az ellátmányt 

 gondoskodik a csomagmegőrzésről 
 
 Szabályzatok véleményezése 

Rajki Sándorné januári értekezleten vállalta, hogy átnézi és aktualizálja az Egyesület 
szabályzatait. Átnézte és elvégezte a módosításokat a Térítési Szabályzatban, melyet az 
elnökségi tagoknak megküldött véleményezésre. Lényegesen csökkent a tagoknak 
nyújtandó támogatás, az egyesület pénzügyi nehézségei miatt. – nincs teljes elnökségi 
vélemény, nem mindenki nézte át. 
Folyamatban van a Működési Szabályzat aktualizálása is. 
   

 2023. évi kitüntetési javaslatok 
Előházi Irén kérte az elnökségi tagokat, hogy gondolkozzanak el és tegyenek javaslatot a 
Kékes emlékérem, Kékes Oklevél odaítéléséről. Áprilisban a Közgyűlésen 

      kerülnének átadásra a törzsgárdával 
 
 Egyebek 

Az elnökség ebben a témában tárgyalta a jelzésfestő vezetői, túravezetői tanfolyamra 
jelentkezők támogatását. 
Jelzésfestő vezetőnek jelentkezett: 

- Hárer László 
- Vernyik Zoltán 

      Túravezetőnek jelentkezett: 
- Előházi Irén 
- Kroffinger József 
- kroffinger Józsefné 

 
     Az elnökség egyöntetűen támogatta a jelzésfestő vezetőnek jelentkezőket. A túravezetői 
tanfolyam támogatásánál már nem volt egyhangú támogatás. Elnök úr csak 1 fő jelentkezését 
támogatta.  
Előházi Irén javasolta, hogy a túravezető képzés támogatásánál állítson fel az elnökség 
feltételeket, pl. 2 éven keresztül évi 2 nyílt túra szervezés, vezetés. A javaslatáról nem döntött 
az elnökség. 
 

 

Több hozzászólás nem lévén az elnök bezárta az ülést, következő elnökségi időpontjáról nem 

született döntés. 

Gyöngyös, 2023. 02. 08.     



 

  

 Jegyzőkönyvet készítette:  Előházi Irén 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: Diák Tibor 

     Juhász Antalné 

     Maka Judit 

     Sárközi Illés 

     Szőke György 

     Tóthné Kelemen Mária 

 

 

 

Melléklet: 

1. FB elnökének beszámolója 

2. Támogatási politika 


